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Napirendi pontok: 
 
 
I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Komáromi László dékán  
 
II. Zárszámadás – előadó: Dr. Komáromi László dékán és Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató 
 
III. Kinevezések – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 
   III/A Dr. Fröhlich Johanna – címzetes egyetemi docens 
   III/B Dr. Balogh Zsolt Péter – címzetes egyetemi tanár 
   III/C Dr. Hörcherné dr. Marosi Ildikó – címzetes egyetemi tanár 
   III/D Dr. Kurunczi Gábor – egyetemi docens 
 
IV.  Fogyasztóvédelmi szakjogász szakirányú továbbképzés indítása – előterjesztő: Dr. Navratyil 

Zoltán dékánhelyettes 
 
V. Tanulmányi és Vizsgaszabályzat (TVSz.) kari kiegészítő rendelkezésének módosítása – 

előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
 
VI. Felvételi Szabályzat módosítása (Master of Business Administration) – előterjesztő: Dr. 

Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
 
VII. A jogász osztatlan (MA) szak és az igazságügyi igazgatási (BA) szak mintatantervének 

módosítása – előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
 
VIII. Kari Minőségbiztosítási Bizottság előterjesztés – előterjesztő: Dr. Gyulai-Schmidt Andrea   a 

Kari Minőségbiztosítási Bizottság elnöke 
   VIII/A 2022. évi minőségbiztosítási beszámoló elfogadásáról és a 2022. évi Kari          

minőségcélok nyomonkövetése 
   VIII/B  a 2023. évre szóló Kari minőségcélok megállapítása 
 
IX. Egyebek  

 
A Kari Tanács tagjai és a meghívottak aláírásukkal igazolták jelenlétüket. 18 szavazati joggal 
rendelkező tag közül 14-en jelen vannak az ülésen. Dr. Komáromi László dékán úr megállapítja, hogy 
az ülés határozatképes. 14 óra 05 perckor közös imával megkezdődik az ülés. Dékán úr köszönti a 
jelenlévő Főtisztelendő Rektor urat.  
Dékán úr ismerteti a napirendi pontokat, melyben sorrendi módostást javasol. A zárszámadás kerüljön 
a II. napirendi pontba, mert Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató asszonynak órát kell tartania 15 
órától. A Kari Tanács egyhangúlag jóváhagyta a módosított napirendi pontokat. 
 
 
 
 
 



I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Komáromi László dékán 
I/A – Esélyegyenlőségi Bizottság – Dékán úr megkéri Dr. H. Szilágyi István professzor urat, a 

kari esélyegyenlőségi koordinátort, hogy ismertesse az esélyegyenlőségi jelentését az elmúlt évről 
és az idei évi tervet. 

Dr. H. Szilágyi István professzor úr tájékoztatja Kari Tanácsot, hogy a Kari Tanács 2022. július 
14-i ülésén a Kari Tanács 25/2022. (VII.14.) számú határozatával került be a Kari SzMSz-be az 
esélyegyenlőségi koordinátor tevékenységének szabályozása. Ennek megfelelően elindult az 
esélyegyenlőségi terv készítése. 2022 őszén készült egy kérdőíves felmérés minden hallgatóra és 
oktatóra kiterjedően, melyben elmondhatták a javaslataikat és értékelhették a helyzetet. Ennek 
alapján decemberben elkészült a beszámoló. Mivel a kar helyzete esélyegyenlőségi szempontból jó, 
megfelel a külső és belső – hallgatói – elvárásoknak, Dékán úrral egyeztetve kis lépéseket terveznek 
csak. Ezután Professzor úr részletesen ismerteti a tervet. Dr. Katona Klára intézményvezető asszony 
kérdésére válaszolva Professzor úr elmondja, hogy a HÖK esélyegyenlőségi képviselőjével 
együttműködve dolgoztak a kérdőív és a terv elkészítenél. 

Mivel egyéb megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik, Dékán úr megállapítja, hogy mind a 2022. 
évi beszámolót, mind a 2023. évi tervet a Kari Tanács tudomásul vette. 

 I/B – Országos Tudományos Diákköri Konferencia 2023. április 4. – Erre a napra Dékán úr a 
jogi karon oktatási szünetet rendelt el. Dr. Pogácsás Anett docens asszony elmondja, hogy az írásbeli 
pontozások megtörténtek, biztató eredmények születtek. A hallgatók és az oktatók nagyon készülnek, 
két intenzív tréningen túl vannak. Minden oktatót várna Győrbe, hogy támogassák a hallgatókat. 
Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik.  
 

 I/C – Felvételi eljárás a 2023/24 tanévre – Dékán úr ismerteti, hogy a szokásosnál korábban 
fértek hozzá a jelentkezők adataihoz, a korábbi néhány évhez képest kedvező, esetenként kiemelkedő 
számokat látnak. Reméli, hogy a felvett hallgatók számában is megjelennek majd ezek az 
eredmények. Az MBA képzés kapcsán most először nyílt lehetőség az általános felvételi eljárásban 
meghirdetni a szakot. Itt 18 fő jelentkezett a levelező szakra, ebből négyen jelöltek meg minket első 
helyen. Szeretnének egy olyan külső finanszírozási ösztöndíjat meghirdetni, amivel hatni tudnánk a 
jelentkezőkre, hogy minket válasszanak első helyen. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 
 

 I/D – Kollégium/szakkollégium – Dr. Becker Pál főigazgató úr tájékoztatója szerint 
szeptemberben megnyílik a Bihari úti 100 fős kollégium. A 2024/2025-ös tanévre 160 fős kapacitásra 
bővül majd a férőhelyek száma. Idei évben a szakkollégiumok létrehozása a cél, egyelőre pénzügyi 
egyeztetések folynak. Reményeink szerint egyetemi forrásokat is kapunk, mert a karok nem tudják 
önerőből finanszírozni a fenntartást. A karok közötti létszámelosztás is folyamatban van. Megjegyzés, 
hozzászólás, kérdés nem érkezik. 
 

 I/E – Távoktatás kérdései – Az előző Kari Tanács ülésen felmerült, hogy a levelező tagozaton 
lesz-e távoktatás. Mivel a levelező tagozaton nagyon erős igény jelentkezik az online oktatás 
lehetőségére, Dékán úr megkérte Ágostonné Szabó Edit osztályvezető asszonyt, hogy hasonlítsa 
össze a pandémia előtti átlagokat a pandémia alattival. Az derült ki, hogy a pandémia alatt magasabb 
tanulmányi átlagok voltak, a hibrid rendszerben nagyjából hasonló eredmények születtek, mint a 
pandémia előtt. Tehát nem látszik, hogy romlott volna a színvonal.  
A nappali képzésen a pandémia után megszűnt az online oktatás. Ha valamelyik oktató egy 
fontos/sürgős ok miatt ezt mégis szeretné megtartani, azt jelezze Dékán úrnak. Nem könnyű a nappali 
tagozaton úgy megvalósítani a tisztán online oktatást, hogy hallgatói érdekek ne sérüljenek. 
Dr. Szabó István rektorhelyettes úr kérése, hogy váljon el az oktatás a számonkéréstől. Oktatni lehet 
online, számon kérni személyes jelenléttel kell.   
Dr. Schanda Balázs tanszékvezető úr megkérdezi, hogy az évközi beszámoló dolgozatokat csak 
jelenléti formában lehet-e megíratni. Ehhez csatlakozik Dr. Szalai Márta intézetvezetővezető asszony 
kérdése, hogy a megajánlott jegyért írandó dolgozat még oktatáshoz tartozik vagy már a 
kollokviumokhoz. Dékán úr válasza, hogy ezek oktatói döntések, legyen kihirdetve a félév elején a 



követelményrendszer, így lehet online formában is dolgozatot íratni az oktatás keretében. Egyéb 
megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 
 

 I/F – Beruházások – Az S26-os épület homlokzati felújítása megkezdődött. A részletes 
tervekre még nincs kiírt pályázat. A fűtési szezonon kívül – áprilistól - a tornatermeket használhatjuk, 
melegvíz is van bennük. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 
  

 I/G – Új honlap – Dékán úr jelzi, hogy már látják az új kari és egyetemi honlap demo verzióját. 
Elkezdték kidolgozni a kari, tanszéki menürendszert. Még nem tudni, mi az, amit át tudnak menteni 
a jelenlegi honlapról. A tárgyleíráshoz és az oktatói profilokhoz a Neptun rendszerből konvertálják 
majd az információkat, ezért a Neptun rendszeren elérhető adatokat kell javítani, naprakészen tartani.  
Dr. Gerencsér Balázs tanszékvezető-helyettes úr a kutatóközpontok adatbázis-kezeléséről kérdezett. 
Dékán úr azt szeretné, hogy mindegyik kutatóközpont a kutatás menüpont alatt jelenjen meg. Jelzik, 
ha a feltöltés elindulhat, reméli, hogy szeptemberben már az új honlappal kezdhetünk. Egyéb 
megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 
 
II. Zárszámadás – előadó: Dr. Komáromi László dékán és Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató 
Dékán úr megkéri Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató asszonyt, hogy röviden ismertesse a 2022. 
évi zárszámadást. Gazdasági igazgató asszony megköszöni mindenki segítségét, aki részt vett a 
zárszámadás elkészítésében. Elsősorban a Kontrolling Csoport munkáját, valamint a központ és 
minden kolléga segítségét, amivel támogatta őket. Elmondja, hogy a 2022. év minden tekintetben 
nehéz, átlagosnak semmiképpen nem mondható volt, a Covid helyzet lecsengése, az ukrajnai háborús 
helyzet kialakulása, és ennek itthoni gazdasági hatása miatt. Ezután részletesen bemutatja a 
zárszámadással kapcsolatos előterjesztést. 
Mivel hozzászólás, kérdés nem érkezik, Dékán úr köszönetét fejezi ki Dr. Horváth E. Írisz gazdasági 
igazgató asszonynak munkájáért.  

A Kari Tanács 1/2023. (III.30.) számú határozatával 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta a 2022. évi Zárszámadást és annak előterjesztését az Egyetemi Tanács elé. 
 
III.  Kinevezések – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 
Minden kinevezési kérelem az Alkotmányjogi Tanszékről érkezett. A Tanszék előterjesztését és a 
Kinevezési Bizottság állásfoglalását Dékán úr ismerteti. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 
A háromtagú szavazatszámláló bizottságot – Dr. Szabó István prodékán úr (elnök), Dr. Navratyil 
Zoltán dékánhelyettes úr, Dr. Gerencsér Balázs tanszékvezető-helyettes úr (tagok) – a Kari Tanács 
egyhangúlag megszavazza. 

 III/A Dr. Fröhlich Johanna – címzetes egyetemi docens 
A Kari Tanács 2/2023. (III.30.) számú határozatával 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül támogatta Dr. Fröhlich Johanna címzetes egyetemi docensi kinevezésének előterjesztését az 
Egyetemi Tanács elé. 
 

III/B Dr. Balogh Zsolt Péter – címzetes egyetemi tanár 
A Kari Tanács 3/2023. (III.30.) számú határozatával 13 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül támogatta Dr. Balogh Zsolt címzetes egyetemi tanári kinevezésének 
előterjesztését az Egyetemi Tanács elé. 
 

III/C Dr. Hörcherné dr. Marosi Ildikó – címzetes egyetemi tanár 
A Kari Tanács 4/2023. (III.30.) számú határozatával 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül támogatta Dr. Hörcherné dr. Marosi Ildikó címzetes egyetemi tanári kinevezésének 
előterjesztését az Egyetemi Tanács elé. 
 
 
 



III/D Dr. Kurunczi Gábor – egyetemi docens 
A Kari Tanács 5/2023. (III.30.) számú határozatával 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül támogatta Dr. Kurunczi Gábor egyetemi docensi kinevezésének előterjesztését az Egyetemi 
Tanács elé. 
 
IV.  Fogyasztóvédelmi szakjogász szakirányú továbbképzés indítása – előterjesztő: Dr. Navratyil 
Zoltán dékánhelyettes 
Dr. Szalai Márta intézetvezető asszony indítványozta a szak indítását. Dékán úr ismerteti az 
előterjesztést. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

A Kari Tanács 6/2023. (III.30.) számú határozatával 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül támogatta 

1. a „Fogyasztóvédelmi szakjogász” szakirányú továbbképzés indítását levelező munkarenden a 
2023/2024. tanév 1. félévétől, valamint annak előterjesztését az Egyetemi Tanács elé; 

2. hogy a „Fogyasztóvédelmi szakjogász” szakirányú továbbképzési szak szakfelelőse 
határozatlan időre Dr. Gyulai-Schmidt Andrea docens asszony legyen. 

 
V. Tanulmányi és Vizsgaszabályzat (TVSz.) kari kiegészítő rendelkezésének módosítása – 
előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
Dékán úr ismerteti az előterjesztést. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

A Kari Tanács 7/2023. (III.30.) számú határozatával 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta a Tanulmányi és Vizsgaszabályzat (TVSz.) kari mellékletének módosítását az 
előterjesztés szerint. 
 
Dr. Horváth Edit Írisz gazdasági igazgató kisasszony távozott. A Kari Tanács 13 fővel határozatképes. 
 
VI. Felvételi Szabályzat kari kiegészítő szabályainak módosítása (Master of Business 
Administration) – előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
Dékán úr ismerteti az előterjesztést. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

A Kari Tanács 8/2023. (III.30.) számú határozatával 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta a Felvételi Szabályzat kari kiegészítő szabályainak (Master of Business 
Administration) módosítását az előterjesztés szerint. 
 
VII. A jogász osztatlan (MA) szak és az igazságügyi igazgatási (BA) szak mintatantervének 
módosítása – előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
Dékán úr ismerteti az előterjesztést. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

A Kari Tanács 9/2023. (III.30.) számú határozatával 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta a jogász osztatlan (MA) szak és az igazságügyi igazgatási (BA) szak 
mintatantervének módosítását az előterjesztés szerint.  
 
VIII. Kari Minőségbiztosítási Bizottság előterjesztés – előterjesztő: Dr. Gyulai-Schmidt Andrea, 
Kari Minőségbiztosítási Bizottság elnöke 
Az akkreditációs követelmények a minőségirányítási rendszerre vonatkozó előírásokat tartalmaznak, 
melyeknek meg kell felelnünk. A Minőségbiztosítási Bizottság ennek fényében dolgozta ki az 
előterjesztéseket – a 2022. évi minőségbiztosítási beszámolót és a 2023. évre szóló Kari 
minőségcélok megállapítását –, melyeket Dékán úr ismertet. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem 
érkezik. 
 
 
 



VIII/A 2022. évi minőségbiztosítási beszámoló elfogadásáról és a 2022. évi kari 
minőségcélok nyomonkövetése 

A Kari Tanács 10/2023. (III.30.) számú határozatával 13 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül elfogadta a Kari Minőségbiztosítási Bizottság 2022-es évről szóló 
minőségbiztosítási jelentését. 

VIII/B  a 2023. évre szóló kari minőségcélok megállapítása 

A Kari Tanács 11/2023. (III.30.) számú határozatával 13 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül elfogadta a 2023-as évre szóló kari minőségcélok megállapítását. 
 
IX. Egyebek 

IX/A – Nyelvi követelmények – Dékán úr tájékoztatja a Kari Tanácsot arról, hogy egy tavaly 
decemberi törvénymódosítás eltörölte a nyelvvizsga általános kötelezettségét, mint kimeneteli 
feltételt. Ellenben előírta a felsőoktatási intézmények számára, hogy a szaknyelvi oktatást tantervi 
szinten rendezzék, illetve olyan szaknyelvi követelményeket állapítsanak meg a tanterveikben, 
amelyek teljesítése előfeltételét jelenti az oklevél kiadásának. A karon belül zajlott erről egy 
egyeztetés.  
A karon vannak olyan nyelvi tárgyak, amelyeket az Idegen Nyelvi Lektorátus hirdet meg, illetve a 
különböző tanszékeken idegen nyelven oktatnak. Ezek biztosítják, hogy bizonyos számú kreditet 
teljesítsenek a hallgatóink. Lehetőség van külföldön is krediteket teljesíteni, ezek is hozzájárulnak a 
szaknyelvi kompetencia fejlesztéséhez. A nappali tagozatos hallgatóknak jóval nagyobb lehetősége 
van ilyen jellegű kurzusok felvételére, a levelező tagozaton több lehetőséget kell biztosítani. 
Felmerült, hogy a beadandó dolgozatokhoz kötődjön valamilyen szaknyelvi kompetenciafeltétel. 
Dékán úr még egyeztet az Idegen Nyelvi Lektorátussal és a Kari Tanács következő, májusi ülésén 
előterjeszti a tantervi módosításokat.  
Dr. Ádány Tamás tanszékvezető úr szeretné leszögezni, hogy pár éve az angolul tartott órákon nem 
kifejezetten a magyar jogról beszélnek, hanem főleg arról, ami angolul is értelmezhető. Talán ennek 
köszönhető, hogy több Erasmus-hallgatónk van, mint más egyetemeknek. Inkább ezt kellene 
visszacsatolni a magyar hallgatóinknak, mint beadandó dolgozatot írattatni velük idegen nyelven. 
Megjelent a mesterséges intelligencia, bármit lefordít nyelvtani hiba nélkül. 
Dékán úr válasza: az idegen nyelven tartott órák a karon a tehetséggondozás fontos részét képezik. 
Oda a tehetségesebb hallgatók jelentkeznek, a kínálatot ennek szellemében kell bővíteni. A kötelező 
elvárásokat úgy kell meghatározni, hogy a kevésbé tehetséges hallgatóknak is teljesíthető legyen a 
követelmény.  
Dr. Szabó István rektorhelyettes úr leszögezi, azt kell eldönteni, hogy milyen kreditszerzési 
lehetőségeket nyitunk meg. A mintatantervben rögzíteni kell, hogy az idegennyelvi kompetenciáért 
hány kreditet kell összegyűjteni, ezen belül mennyi jár egy idegen nyelven hallgatott óráért/beadott 
dolgozatért. 
Egyéb megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

IX/B – Tudománymetria – Dékán úr tájékoztatja a Kari Tanácsot arról, hogy az egyetem 
finanszírozásában vannak teljesítményarányosan érkező források, melyek közül az egyik elem az, 
hogy a karon összesen mennyit publikálnak, és ezen belül is külön indikátor, hogy mennyi Scopus, 
illetve Web of Science által indexált közleményt publikálnak a kollégák, illetve ezekre mennyi 
hivatkozás esik. A társadalomtudományoknak nem ez az erőssége, de a világ ebbe az irányba terel. 
Külső források is függnek attól, hogy ebben hogyan teljesít a kar. A nemzetközi Q-s publikáció az 
egyetemi tanári követelmények között is megjelent, egyelőre még alternatív formában, de várható, 
hogy elvárás lesz. Dékán úr kért egy átvilágítást, hogy a kar hogyan áll ebben a kérdésben. Körbe 
fogja küldeni, hogy kik azok, akik már rendelkeznek Q-s publikációval, egyelőre aránylag kevesen 
vannak. Több táblázat készült: egyénileg, valamint tanszéki összesítésben, milyen Q-s besorolású 
folyóiratban publikáltak. A nagy kiadóknak vannak olyan folyóiratajánló alkalmazásai, melyek 
segítenek abban, hogy hol érdemes próbálkozni.   



Mindezek figyelembevételével a kar tudománymetriai értékelésén fognak módosítani, oly módon, 
hogy a Q-s publikáció pontozását kiveszik az alappontozásból és külön dotálása lesz, Q-s besorolástól 
függően jár majd különböző összegű pótlék. Fontos, hogy a tapasztalatokat megosszák, ezért lesz 
egy erről szóló oktatói értekezlet, ahol részletesebben körbejárják a témát.  
Dékán úr szeretne majd bekérni egyéni terveket a publikációval kapcsolatban, mivel a megváltozott 
körülmények között minden fokozattal rendelkező oktatótól elvárható, hogy tervezzen ilyen irányban.  
Dr. Schanda Balázs tanszékvezető úr egyetért és támogatja a javaslatot. Tudománymetriával azért 
kellett elkezdeni foglalkozni, mert az oktatók egy része krónikusan alulteljesíti azt a 
munkaszerződésben rögzített követelményt, hogy az oktató kutató is. Megjegyzi azonban, hogy a 
mostani világ az említett irányba tereli a gondolkodást, aminél az uralkodó kultúra által 
meghatározott témák azok, amik eladhatóak. A kutatási tevékenység során lassan már csak olyan 
témával lehet foglalkozni, amivel pályázni lehet. Ez óhatatlanul torzítja a témákat és a szemléletet, 
amiben a kollégák dolgoznak. Azonban egy katolikus egyetem jogi karának el kell hordoznia azokat, 
akik a nem kurrens, de fontos témákkal foglalkoznak, amelyek az identitásunk szempontjából 
fontosak és most nem „eladhatóak”.  
Dr. Halász Zsolt tanszékvezető úr szerint talán érdemes lenne egy egyetemen belüli, karközi 
együttműködést elindítani, különös tekintettel az Információs Technológiai és Bionikai Karra. Magyar 
jogászként viszonylag nehéz Q1/Q2-es publikációt közzétenni, viszont ilyen közös publikációval talán 
könnyebb megjelenni (interdiszciplináris megjelenés). 
Dr. Szabó István rektorhelyettes úr jelzi, hogy nála fut össze minden kar adata. Ebből látszik, hogy 
valóban az ITK fogja teljesíteni a Q1/Q2 megjelenések többségét, de mindenkinek ahhoz képest kell 
fejlődni, ahol áll. 
Dékán úr éppen ezért nem tűz ki konkrét számbeli fejlődést. Már vannak törekvések az 
együttműködésre az ITK-val, várják a visszajelzést. Az egyetem részéről nem elvárás, hogy 
szakterületi publikáció legyen, de az egyetemi tanári kinevezéshez csak a szakterületi publikációt 
fogadják el. Természetesen van sok határterület, ami már értelmezés kérdése.  
Dr. Ádány Tamás tanszékvezető úr szerint Q1/Q2-es publikációhoz sokkal több esély van többszerzős 
cikkekkel. Kérdés, hogy ezt a pontozásban hogyan vegyék figyelembe?  
Dr. Gerencsér Balázs tanszékvezető-helyettes úr szerint is közép-európaiként még mindig sokkal 
nehezebben nyílik meg az ajtó, sokkal könnyebb egy nyugat-európai társszerzővel megjelenni. 
Dr. Katona Klára intézetvezető asszony hozzáteszi, hogy az egyetemi tanári előírásban csak 
egyszerzős Q1/Q2-es publikációt fogadnak el. 
Dékán úr átgondolja a társszerős megjelenéseket; nem lenne jó, ha ez 2-3-nál több lenne, így nehéz 
már megállapítani, hogy kinek mennyi munkája van cikkben. Végül leszögezi, hogy ez egy olyan 
feladat, amiben előre kell lépnünk. Egyéb megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

IX/B – Őszentsége Ferenc pápa látogatása – Dr. Halász Zsolt tanszékvezető úr: megjelent a 
hír, hogy a Szentatya Magyarországra jön és ellátogat az ITK-ra is. Kérdése, hogy ezzel kapcsolatban 
van-e valami hír, van-e valamilyen terv, hogy ki mehet oda? 
Dékán úr válaszában elmondja, hogy a legfrissebb hírek szerint az ITK vasárnap délutáni 
rendezvényére 20 főt delegálhat a kar, minden karról ennyien mehetnek. Még nincs meg a 
kiválasztási rendszer, de hamarosan jelentkezik az információval. 
Dr. Gerencsér Balázs tanszékvezető-helyettes úr tájékoztatja a Kari Tanácsot, hogy a Kossuth térre 
pázmányos zászló alatt lehet majd menni. Egyéb megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 
 
Dékán úr megköszöni a részvételt és mindenkinek szép napot kívánva bezárja az ülést. 
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